
Beskæftigelsesudvalget

Til: Ministeren for offentlig innovation

Dato: 23. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ

Anerkender Moderniseringsstyrelsen, at flere statslige institutioner, herunder Udlændin-

gestyrelsen og Roskilde Universitetscenter, ikke har ajourført deres leveringsaftaler med

den nye rammeaftale på vagtområdet fra 2016 umiddelbart efter dens ikrafttrædelse med

den konsekvens, at ansatte ikke blev omfattet af den nye rammeaftales arbejdsklausuler,

og hvilke initiativer har Moderniseringsstyrelsen taget for at statslige institutioner anven-

der leveringsaftaler i overensstemmelse med og ajourført efter den nyeste rammeaftale

på vagtområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF) og Mattias Tesfaye (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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